

## 免费换领水世界门票

### Complimentary Entry to Aqua World

#### 条款及细则 Terms and Conditions

- 此券只适用于入住澳门巴黎人的已登记宾客。  
This voucher is applicable for registered guests staying in The Parisian Macao.
- 此券可换领水世界门票一张，需视乎供应情况而定。  
Each voucher can redeem one entry ticket to Aqua World, and is subject to availability.
- 此券不可退款或转让。  
This voucher is non-refundable and non-transferrable.
- 水世界位于酒店 6 楼。营业时间：早上 10 时至下午 6 时。在恶劣天气情况下，水世界将不会开放。  
Aqua World is located on 6/F. Operation hour: 10am – 6pm. Aqua World may close due to inclement weather.
- 14 岁或以下之小童必须有 18 岁或以上人仕 (家长或监护人) 陪同。  
Child age 14 or below must be accompanied by an individual 18 years of age or above (parents or guardian)
- 澳门巴黎人及威尼斯人路氹股份有限公司保留随时更改或终止条款而毋须另行通知之权利。  
The Parisian Macao and Venetian Cotai Limited reserve the right to change the Terms and Conditions at any time without prior notice.

## 免费换领 37 楼观景台门票

### Complimentary Entry to Eiffel Tower 37/F

#### 条款及细则 Terms and Conditions

- 此券只适用于入住澳门巴黎人的已登记宾客。  
This voucher is applicable for registered guests staying in The Parisian Macao.
- 此券可换领巴黎铁塔 37 楼观景台门票一张。  
Each voucher can redeem one entry ticket to Eiffel Tower 37/F, and is subject to availability.
- 此券不可退款或转让。  
This voucher is non-refundable and non-transferrable.
- 巴黎铁塔门票可在 6 楼票务处换取，请经由 5 楼巴黎铁塔 550 号铺到 6 楼票务处。营业时间：早上 11 时至晚上 11 时。（最后入场时间为关闭前 30 分钟）。在恶劣天气情况下，巴黎铁塔将不会开放。  
Eiffel Tower Ticket can be redeemed at the 6/F Ticketing counter, which is accessible via the 5/F Eiffel Tower Shop 550. Operation hour: 11am – 11pm. (last entry 30 minute before closing). Eiffel Tower may close due to inclement weather.
- 澳门巴黎人及威尼斯人路氹股份有限公司保留随时更改或终止条款而毋须另行通知之权利。  
The Parisian Macao and Venetian Cotai Limited reserve the right to change the Terms and Conditions at any time without prior notice.